
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07.11.2018  
 
Marthe Hammer (SV) sette på vegner av utvalet fram slikt fellesforslag: 
 

«Alternativ: MISA tek saka til orientering og kjem tilbake med endelig budsjettframlegg i fylkesutval 
og fylkesting.» 
 

Røysting 
 
Hammer sitt forslag vart samrøystes vedteke mot ingen røyster for fylkesrådmannen sitt forslag.  
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
MISA tek saka til orientering og kjem tilbake med endelig budsjettframlegg i fylkesutval og fylkesting. 
 


